
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 10. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 349
I EFK alm. del – svar på spm. 339, 340 og 341 om nye datacentre og vedva-
rende energi skriver ministeren, at han ikke kan svare på spørgsmålene, fordi
vi ikke kender de energiløsninger, som datacentrene vil vælge. Skal det for-
stås således, at der ikke i aftalerne og forudsætningerne for datacentrenes
etablering er konkrete krav om brug af vedvarende energi til driften?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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